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Dne 5.srpna 2024 byla zahájena
oprava železniční tratě v úseku
Hořice-Ostroměř. V rámci opravy
byla provedena výměna kolejí
a veškerých podsypových vrstev
dráhy v délce cca 400 m. Zároveň
byly opraveny dva propustky pod
tělesem dráhy umožňující odtok

povrchové děšťové vody (nad
Vejsovými a u zelárny), byly
provedeny nové podsypy, položeny
nové pražce a koleje. Koleje v úrovni
od nádraží směrem k býv. cukrovaru
byly posunuty cca o 1,5 m z původní
trasy tak, aby tvořily pozvolnější
oblouk. Na zastávce bylo

vybudováno zvýšené nástupiště,
nové osvětlení a objekt čekárny byl
posunut k nástupiš�. Součás� oprav
jsou terénní úpravy a odvodnění.
Další navazující výluka vlaků je

v úseku Hořice-Hněvčeves.

OPRAVA ŽELEZNIČNÍ TRATĚ A ZASTÁVKY

Historické snímky nádraží v Dobré Vodě u Hořic
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Správa železnic, st.o. žádá
o zrušení železničního přejezdu
u zelárny. Obec Dobrá Voda u Hořic,
zemědělci i Státní pozemkový úřad
nesouhlasí se zrušením uvedeného
polního přejezdu a od roku 2022 byl
záměr z jejich strany opakovaně
zamítnut. Správa železnic, st.o.
daným záměrem porušuje svá
závazná stanoviska, která vydala
v rámci zpracování územního plánu
obce a v rámci realizace
pozemkových úprav na katastrech
obce.
Správa železnic, st. o. vydala
stanovisko v rámci zpracování
územního plánu obce
a konstatovala, že vedeni železniční
tratě včetně železniční stanice jsou
v území stabilizovány a budou
i nadále respektovány. Do koncepce
dopravy byly zahrnuty i polní
přejezdy P5404, P5405 a P5406.
Obec se nachází v území se silným

důrazem na intenzívní zemědělství
a to se promítá i do územního
plánu. Záměr zrušit přejezd P5405
je v rozporu s dopravní koncepcí
územního plánu obce.

Správa železnic, st.o. vydala
stanovisko také v rámci realizace
pozemkových úprav prováděných
na katastrálních územích Horní
Dobrá Voda a Dolní Dobrá Voda
dokončených v roce 2023.
V žádném svém vyjádření tehdy
zpracovatele neinformovala, že má
záměr zrušit některý z polních
přejezdů tratě. Ve chvíli, kdy byly
dokončeny pozemkové úpravy
a byly zapsány mapové podklady
v katastru nemovitos�, oznámila
Správa železnic, st.o. obci záměr
zrušit jeden z hlavních polních
přejezdů přes trať. Tento záměr
významně naruší Plán společných
zařízení pozemkových úprav
a zasáhne do práv vlastníků
pozemků dotčených zrušením
přejezdu.
Zrušení přejezdu P5405 způsobí
Obci Dobrá Voda u Hořic škodu
zneplatněním nebo narušením
platnos� zásadních dokumentů
rozvoje území obce, na jejichž

zpracování vynaložila obec a stát
nemalé finanční prostředky,
zpracování těchto dokumentů
probíhalo několik let a nakonec
budou dokumenty rozvoje obce
realizací záměru zrušení přejezdu
P5405 znehodnoceny.
Důsledkem případné realizace
záměru zrušení železničního
přejezdu u zelárny bude průjezd
veškeré zemědělské techniky
a nákladní dopravy v době sklizně
řepy případně jiných plodin pouze
po komunikaci v úseku
Pavlovi – Balejovi, tj. přejezdem
přes trať u Balejových. Dopravní
inspektorát Policie ČR záměr
zrušení přejezdu podpořil kladně
s �m, že v rámci organizace dopravy
může obec vybudovat v polích
točnu a výhybny pro vozidla a podél
komunikace chodník. Točnu
a výhybny pro dopravu bylo možné
řešit v rámci pozemkových úprav,
nyní už ne. Pokud bude polní
přejezd u zelárny zrušen, dojde
k odstranění nájezdů tak, aby
nebylo možné jej přejíždět
a přecházet a polní cesta směrem
od polí do obce se stane slepou.

V souvislos� se stavbou dálnice
D35 je od 11. 9.2024 uzavřen úsek
silnice II.tř. z Bašnic po křižovatku
u Vinice (výjezd na HK a Jičín).
Komunikace III. tř. ve směru jízdy
z Bašnic do Milovic je jednosměrná.
Doba platnos� uzavírky je
v současné době vyhlášena do
31.12.2024, ale předpokládá se, že
bude pokračovat i v roce 2025.
Na mapě je vidět vlevo nová
křižovatka u Hořic budovaná v rámci
sjezdů z dálnice a vpravo
přemostění dálnice u Vinice
komunikací vedoucí od Bašnic
napojenou na stávající komunikaci
I.tř.35.

ZRUŠENÍ ŽELEZNIČNÍHO PŘEJEZDU U ZELÁRNY

UZAVŘENÍ SILNICE III.TŘÍDY V ÚSEKU BAŠNICE - KŘIŽOVATKA VINICE
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Pokud předpověď počasí hlásí
pro naši oblast dešťové přeháňky
s množstvím srážek 40 mm a více,
pak je jasné, že se naplní koryta
Chlumského i Chvalinského potoka.
V Dolní Dobré Vodě se začne vylévat
voda do luk, do zahrad domů
v blízkos� potoka a zaplavuje cestu
k ČOV. Jakmile přestane pršet, pak
během jedné hodiny voda klesne
a vrá� se do koryta. Důležité však je,
aby přestalo pršet i v Hořicích,
protože pro Dobrou Vodu je
zásadní, zda v Hořicích prší a kolik
srážek tam spadne.

V červnu 2020 zasáhla obec
blesková povodeň. Tehdy spadlo na
Chlumech, v Hořicích a na území

Dobré Vody 85 mm srážek během
cca 3 hodin. Voda přitekla plošně
z Chlumů přes pole nad obcí
a Chlumský i Chvalinský potok se
vylily mimo koryto. Povodní byla
zaplavena část Horní i Dolní Dobré
Vody.

V období 13.-15.9. mělo na
Hořicku spadnout až 150 mm
srážek. Naštěs� se předpověď
nenaplnila.

Chlumský potok pramení
na Chlumech a odtud odvádí
dešťové srážky. Nad obcí se do něho
vlévá Libonický potok a uprostřed
obce Chvalinský potok přitékající od
hořické ČOV. Téměř veškerá
srážková voda, která spadne

v Hořicích, odtéká jmenovanými
potoky a územím naší obce.
Rozšiřováním zpevněných ploch
v Hořicích dochází ke zvyšování
množství odváděné srážkové vody
směrem na Dobrou Vodu. Po
dokončení stavby dálnice D35 bude
svedena srážková voda z dálnice
z úseku dlouhého cca 1 km do
retenční nádrže, ze které bude
odtékat bezejmenným potokem do
Libonického potoka a dále
Chlumským potokem na Dobrou
Vodu.
Velkým problémem je stavidlo na

Chlumském potoce za železničním
mostem v DDV a dvoudílný
betonový propustek v místě

PŘÍVALOVÉ DEŠTĚ JSOU RYCHLÉ A NEBEZPEČNÉ

KONTROLA SPLAŠKOVÉ KANALIZACE

Obec provedla v květnu
kamerové prohlídky hlavních řadů
splaškové kanalizace vzhledem
k tomu, že na ČOV dochází nárazově
ke zvýšeným nátokům vody.
Příčinou mohly být netěsnos�
potrubí a šachet. Kamerové
prohlídky neprokázaly závady na
hlavním řadu kanalizace (průsaky
vody do potrubí). Ke zvýšeným
nátokům vody na ČOV dochází
hlavně v době srážek (dešťových,
sněhových) a způsobují zvyšování
nákladů na likvidaci odpadních vod
na ČOV (vyšší činnost čerpadel, což
vede k vyšší spotřebě elektřiny).

V květnu-červnu byly provedeny
kouřové zkoušky domovních
přípojek splaškové kanalizace všech
připojených nemovitos� v obci.
Zkoušky probíhaly tak, že do
hlavního řadu splaškové kanalizace
byl ven�látorem nahnán neškodný
zabarvený plyn (kouř), který prošel
do splaškových přípojek

jednotlivých napojených domů.
Pokud byla do splaškové kanalizační
přípojky domu napojena dešťová
voda ze střechy domu, kůlny, garáže
příp. ze zpevněné plochy v okolí
domu, pak kouř vehnaný do
splaškové kanalizace prošel
napojenými okapovými svody a na
střeše domu ze všech svodů
vycházel kouř, příp. na dvoře se
kouřilo z kanálků, v suterénu domu
se kouřilo z odpadní guly apod.
V takovém případě vlastník
nemovitos� porušil kanalizační řád
obce, protože do splaškové

kanalizace vypouštěl dešťovou vodu
v rozporu s kanalizačním řádem
a v rozporu s uzavřenou Smlouvou
o odvádění odpadní vody
z nemovitos�.

Co bylo zjištěno? Tři domy v obci
měly dešťovou vodu ze střechy
domu kompletně napojenou do
splaškové kanalizace. V jednom
případě byl do splaškové kanalizace
napojen odvod dešťové vody ze
střechy garáže a v jednom případě
z kůlny u domu.

KAMEROVÉ ZKOUŠKY

KOUŘOVÉ ZKOUŠKY
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NOVÁ ELEKTROINSTALACE VE ŠKOLE

vyústění Chlumského potoka pod
bezpečnostní přeliv Dobrovodského
rybníka. Obě kri�cká místa se
pravidelně zanášejí. Povodí Labe
st.p. v minulos� nepovolilo
odstranit stavidlo, které sloužilo pro
napouštění Cukrovarského rybníka.
Majitelem tohoto rybníka je nyní
Rybářství Chlumec, které projevilo
zájem stavidlo zachovat. Pokud je
stavidlo zanesené, pracovníci
Rybářství Chlumec velmi rychle
reagují na výzvu starostky
a naplavené nánosy vyčis�.
Pravidelnou a stálou kontrolu však
nedělají.

Propustek v dolní čás� u výtoku
potoka pod přeliv D. rybníka je
součás� hráze Cukrovarského
rybníka a dle Povodí Labe st.p. není
možné jej odstranit. Starostka
navrhovala vybudovat před
propustky bezpečnostní přeliv,
který by umožnil při nastoupané
hladině vody v potoce odtéci pod
přeliv D. rybníka a nedocházelo by
ke stoupání hladiny při zanesení

propustků. Bylo slíbeno, ale
nakonec vše ztroskotalo na
vlastnických vztazích s bývalým
majitelem C. rybníka.
Zaměstnanci obce a místní hasiči

kri�cká místa průběžně kontrolují
a čis�. V době zvýšené hladiny
potoka a přeli� kontrolují hasiči obě
kri�cká místa několikrát denně.
Starostka obce mnohokrát

jednala s Povodím Labe, st.p.
a Městem Hořice o narůstajících
problémech se srážkovými vodami
na území obce a na nutnost hledat
řešení, která obec ochrání. Takovým
opatřením může být např. suchý
poldr na Chvalinském potoce,
pravidelné čištění zarostlých
a zanesených koryt toků nad obcí
a zvětšení jejich kapacity, ochranné
valy apod. V současné době Město
Hořice zpracovává studii, která má
navrhnout opatření zmírňující
nátoky srážkové vody od Hořic na
Dobrou Vodu. V rámci
pozemkových úprav projednával
Pozemkový úřad možnost umístění
suchého poldru na Chvalinském

potoce, ale vlastníci pozemků
záměr poldru zamítli.
Obec v nejbližší možné době

zahájí práce na novém územním
plánu a zadá také vyhodnocení
možných pro�povodňových opa-
tření na území obce.

V průběhu letních prázdnin byla
v 1.patře ZŠ (třídy, chodba,
sborovna) provedena výměna
elektroinstalace, která byla původní
z roku 1938. Dále byly instalovány
podhledové stropy se zabudovaným
osvětlením, nové rozvody pro
napojení počítačů ve třídách, nový
hlavní přívodní elektrický kabel do
budovy školy. Prostory, kde byly
prováděny zednické a instalační

práce byly následně vymalovány.
V rámci úklidu bylo provedeno
i čištění a pastování parketových
podlah a byl pořízen nový koberec
do sborovny. Příš� rok bude
provedena výměna elektroinstalace
v přízemí budovy školy.
Šatna pro žáky byla přemístěna

ze suterénu školy do spojovací
chodby a pro žáky byly pořízeny
skříňky na oblečení. Prostory

v suterénu školy jsou vlhké a dle
hygieny pro dě� nevhodné, i když se
zde nezdržují delší dobu. Přemístění
šatny do vstupní chodby školy bylo
proto jednoduchým, rychlým
a také nejlevnějším řešením.
Odvlhčování prostor šatny případně
instalace sanačních omítek je
nákladnější a zdlouhavější proces.
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Počet žáků v základní škole se ve
školním roce 2024-2025 navýšil na
celkem 31 žáků. Do 1.ročníku
nastoupilo 11 žáků. Škola je
dvojtřídní. V jedné třídě se učí
1. a 2.ročník, ve druhé třídě jsou
spojeny 3., 4. a 5.ročník s �m, že
některé předměty se dělí na menší
skupiny podle ročníků. S jedním
žákem pracuje asistentka
pedagoga.

Do mateřské školy dochází
47 dě� (kapacita MŠ je 49 dě�), dvě
dě� mají asistenta a tyto dvě dě�
snižují celkový možný počet
přijatých dě� o dvě místa.

Antuková plocha za kulturním
domem o velikos� tří tenisových
kurtů vyžaduje každý rok hodně
péče. Po zimním období je nutné
vrchní vrstvu antuky odstranit,
rozvézt novou antuku, za mokra
zválcovat a v průběhu sezóny
pravidelně kropit, válcovat, zametat
a provádět postřiky plevele.
Náklady na novou antuku a jarní
válcování se neustále zvyšují. Práci
prováděli dobrovolníci, ak�vní hráči
tenisu či nohejbalu.
Patří jim velké poděkování za

jejich ak�vitu a odvedenou práci.
Počet těchto ak�vních sportovců se
v poslední době však snížil natolik,
že se na brigády nesejdou a tenis
hrají minimálně.

Zastupitelé se shodli, že je
třeba antuková hřiště nahradit
sportovištěm s umělým povrchem,
který je bezúdržbový. V současné
době je zpracován projekt na
víceúčelové sportoviště a je podána
žádost o dotaci
z výzvy Kabina 2024,
kterou vyhlásila
Národní sportovní
agentura. Obec
bude realizovat
stavbu nového
hřiště i v případě, že
dotaci nezíská.

Předpokládáme, že
část antukové
plochy bude využita

pro hřiště s umělým povrchem.
Zbytek antukové plochy bude využit
následně v další etapě pro
vybudování stálého zázemí pro
posezení a občerstvení používané
při místních akcích.

ŠKOLNÍ ROK 2024 - 2025

ANTUKOVÁ HŘIŠTĚ NAHRADÍ HŘIŠTĚ S UMĚLÝM POVRCHEM

Dě�, které navštěvovaly dětskou
skupinu od září 2023, se rozloučily
koncem srpna na školní zahradě
společnou oslavou. Maminky
napekly dobroty a přinesly ovoce.
Chůvy připravily hru o poklad
a každé dítě hledalo svůj poklad za
doprovodu rodičů. Dě� si ještě
společně na zahradě pohrály
a rozloučily se. Tak zakončila dětská

skupina svoji celoroční docházku.
Dětská skupina byla výbornou
partou, dě� si vzájemně pomáhaly,
naučily se sebeobsluze, zažily si
pravidelný režim dne a chůvy je
připravily bezvadně na přechod do
mateřské školy.
V pondělí 2.září nastoupily do

dětské skupiny nové dě�. Bylo
přijato 11 dě� ve věku od 1,5 do

3 let. Od října přijmeme ještě jedno
dítě a kapacita dětské skupiny pro
školní rok 2024-2025 bude
naplněna. Chůvám přejeme hodně
sil a pevné zdraví, dětem radost
z pobytu ve skupině a rodičům
spokojenost s provozem a činnos�
dětské skupiny.

DĚTSKÁ SKUPINA SE ROZLOUČILA NA ZAHRADĚ OSLAVOU
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V listopadu 2023 jsme se s dětmi
a vedoucími zúčastnili Halového
mistrovství Podzvičinska. Soutěží
se ve třech disciplínách. Uzlová
štafeta, štafeta dvojic a štafeta 5x40
m. Starším dětem se povedl
husarský kousek a ve své kategorii
braly 1. místo. Závodili jsme
i v kategorii dorost + , v našem
případě 2 dorostenci a 3 vedoucí, a
světe div se, bylo z toho 2. místo.
Jsem ráda, že jsme dětem mohli
ukázat, že nejenom mluvíme
a radíme, ale že i umíme.
Dalšími závody byl Sla�nský

plamínek. To je soutěž pro
jednotlivce na 60 metrů
s překážkami (bariéra, kladina,
napojení hadic na rozdělovač).

Konkurence byla veliká a tak musím
vyzdvihnout 10. místo Kačky
Horáčkové, v jejíž kategorii bylo
43 závodnic.
A pak už se nám závody začaly

prolínat i s družstvy mužů a žen.
V půlce května jsme všichni zápolili
v Bašnicích, kde se konala okrsková
soutěž. Jelo celkem 5 družstev.
S nadsázkou by se dalo říci, že jsme
Bašnice vyloupili. Mladší žáci, starší
žáci a ženy A byli první. Družstva
mužů a žen B brala shodně 2. místo.
No zřejmě slušný oddíl.
Dě� čekaly jejich oblíbené

závody Hra Plamen ve Vrchovině.
Závody jsou specifické �m, že trvají
3 dny a spíme ve stanech. I když
nám zpočátku nahnalo strach

počasí, vše nakonec proběhlo
úspěšně. Mladší dě� v 5členném
družstvu obsadily krásné 3. místo.
Závodily v požárním útoku, ve
štafetě 4 x 60 m a štafetě dvojic.
Starší 9členné družstvo obsadilo
7. pozici, ale příště to vylepšíme.
Jelikož ženy A vyhrály okrsek,

nominovaly se na okresní soutěž do
Nové Paky, kde se na začátku června
utkaly s ostatními vítězkami
okrskových kol. Zde už se závodí ve
štafetě 4 x100 m, v jednotlivcích na
100 m a požárním útoku. Bylo zde
11 týmů a naše holky byly stříbrné,
čímž si vybojovaly postup na krajské
kolo. To se uskutečnilo v půlce
června v Hradci Králové. Disciplíny
byly stejné, jen požární útok se

V průběhu letošního léta
proběhlo 14 turnusů komunitních
příměstských táborů v obcích na
území Podchlumí, které byly
spolufinancované z projektu Místní
akční skupiny Podchlumí. V červenci
měly dě� z Dobré Vody a blízkého
okolí možnost zažít týden plný
zajímavých ak�vit, exkurzí,
výtvarných i sportovních činnos�.
Zázemí pro tábor poskytla škola,
včetně tělocvičny a školní zahrady.
• Pondělí bylo ve znamení Policie,
kdy se za dětmi přijeli podívat
příslušníci Městské policie z Hořic.
Dě� měly možnost poslechnout si
něco o jejich práci, posadit se do
policejního vozu a spus�t sirénu.
• V úterý je čekal dopolední výlet
do Bašnic a prohlídka zemědělské
techniky, kde se dě� dozvěděly
zajímavé věci o kombajnu, traktoru
či voze na sklízení řepy. Překvapivě
dě� nejvíce zaujalo zrní rozsypané
na zemi a každé si muselo odnést
alespoň trošku zrníček v pytlíčku
s sebou.
• Ve středu dětem přivezli
profesionální hasiči z Hořic ukázat

svoji novou, plně vybavenou Tatru.
Bojový úkol čekal dě� se
džberovkou, se kterou dě� zkoušely
trefit terč v podobě PET lahví.
Proběhla i ukázka aku kleš�, které
se používají na stříhání karoserie
aut. Přestřihly 8 cm široký trámek,
jako by to byl kus polystyrénu. Při
focení měly dě�možnost obléknout
se do hasičského zásahového
oblečení včetně helem.
Samozřejmě nechyběla ani zkouška
majáků a sirény.
• Kdybyste nás navš�vili na
táboře ve čtvrtek, nevěřili byste
svým očím a uším. Dě� chodily

v pyžamech, zdravilo se „dobrou
noc“, chleba ke svačině měly mezi
dvěma salámy a tak podobně.
Náramně jsme si všichni užili „Den
naruby“.
• V pátek se dě� vydaly hledat
poklad, který tam zanechal jeden
starý pirát. Ptáte se, zda jej našly?
Jako v každé pohádce měl náš tábor
dobrý konec. Poklad nalezen, dě�
možná trochu unavené, ale šťastné.
• Velké díky za přípravu náplně
a organizaci tábora patří celému
týmu táborových vedoucích. Moc
děkujeme a příš� léto, ahoj!

KOMUNITNÍ PŘÍMĚSTSKÝ TÁBOR V DOBRÉ VODĚ U HOŘIC

ÚSPĚCHY SDH DOBRÁ VODA U HOŘIC V SEZÓNĚ 2023/2024
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běhá s jednotnými požárními
stříkačkami FOX, ale protože holky
už nejsou žádnými nováčky, zvládly
to a vylepšily si své výsledkové
maximum na druhé místo.
Posledními závody pro dě� před

koncem sezóny byly závody
v Holovousích. Tentokrát jely
všechny dě� včetně nováčků.
Poskládali jsme 3 týmy a nejlépe
zvládly požární útok a povodňovou

štafetu mladší dě� – tým B, které se
umís�ly na 2. místě.
V průběhu jara a léta ještě

probíhaly takzvané „pohárovky“ –
závody v požárním útoku pro muže
a ženy, v nichž si nejlépe vedli muži.
V Jičíně, obsadili 3. místo a ženy A
v Bystřici byly rovněž tře�. Suma
sumárum celkem povedená sezóna.
Tímto bych chtěla oslovit

případné zájemce z řad dě� školou

povinných, které by měly zájem
s námi trénovat a chtěly by se výše
zmíněných závodů také účastnit,

PŘIJĎTE MEZI NÁS.

Tréninky jsou každou středu od
16.00 hodin u hasičské zbrojnice.

Ivana Jónová

Ti, kdo znají Fran�ška Bednáře
vědí, že jeho celoživotním koníčkem
je sportovní broková střelba TRAP
(střelba na pohyblivý terč) a střílí
velmi dobře, i když jen pro radost.
Dalším výborným střelcem v rodině
Bednářových je dcera Anička, která
si vystřílela 1. místo na Mistrovství
republiky jednotlivců v roce 2020.
Společně s Davidem Kosteleckým
jako smíšená dvojice získali 1.místo
na Mistrovství republiky v roce
2022 a 2023 a v roce 2024 získali
3.místo.
V současné době dosahuje

skvělých výsledků také nejmladší
z rodiny čtrnác�letý syn Kamil. Má
za sebou účast na Mistrovství ČR
juniorů, ale i mezinárodní soutěže.

Nominoval se na Světový pohár
juniorů do Itálie, což byl první
zahraniční závod s umístěním na
30. místě z 90 soutěžících, kdy ve
14 letech patřil k nejmladším
účastníkům. Účastnil se také
Mistrovství Evropy v Českých

Budějovicích s umístěním na
7. místě jako nejlepší z českých
juniorů při velké konkurenci
evropských států.

GRATULUJEME ANIČCE
I KAMILOVI.

JAK SE STÁT MISTREM REPUBLIKY? BEDNÁŘOVI ZNAJÍ RECEPT.
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KAM ODKLÁDÁTE ODPAD ZE ZAHRAD?

SPOLEČENSKÁ KRONIKA

5-6. října 2024

25. října 2024

29. listopadu 2024

21. prosince 2024

25. prosince 2024

SPOLEČENSKÉ A KULTURNÍ AKCE

Kdo bydlí v blízkos� polí, odloží
odpad ze zahrady na pole. Někteří
skládají zelený odpad na louku za
Čubovými a vytvářejí černou
skládku na obecním pozemku.
A někteří z těch, kdo bydlí podél
potoka, odkládají odpad ze zahrad
na břeh potoka. Tento odpad se při
zvýšené hladině vody naplaví níže,

zachy� se na stavidle a přispěje
k jeho zanesení. Ostatní, kdo tyto
možnos� nemají, likvidují zelený
odpad na Sběrném dvoře.
Zamyslete se nad důsledky vašeho
způsobu likvidace zeleně.
V některých obcích jsou umístěny

velké kontejnery pro odložení
zeleně. To si však v naší obci dovolit

nemůžeme, protože bychom
neuhlídali, co je do kontejneru
vhozeno. Proto obec zajis�la
občanům služby Sběrného dvora
v Hořicích a uložení zeleně má
občan zdarma. Většina nemovitos�
má zahrady s dostatkem místa pro
založení kompostu.

Memoriál Karla Podhajského - vrcholná mezinárodní soutěž ohařů
5.10. 8:00- 9:30 h. Průvod od ZD a slavnostní zahájení na hřiš� za KD

celý den soutěže – pole, voda, les, občerstvení za rybníkem
19:00-24:00 h. společenský večer a přátelské posezení v KD

6.10. 8:00 nástup účastníků
celý den dokončení soutěží
17:00-19:00 h. v KD vyhodnocení, slavnostní ukončení memoriálu

Den duchů od 17:00 h. na hřiš� za KD, dílníčky pro dě�, občerstvení D. Krátký
od 18:30 do 19:15 h. - procházka po „strašidelném“ hřbitově

Zahájení Adventu od 16:00 h. vánoční koledování, rozsvěcení stromku u KD

Divadelní představení - NA SPRÁVNÉ ADRESE od 19:00h, vstupné 100,-

Štěpánská zábava v KD od 20:00 h.

3. června 2024
14. Července 2024
22. Srpna 2024

Jana Vančatová
Jana Šedivá
Zdenka Horáková

ŽIVOTNÍ JUBILEA

Gratulujeme k životnímu výročí a všem oslavencům přejeme do dalších let pevné zdraví a pohodu.

70 let Drahomíra Holšánová 75 let Jaroslav Mencl
Jiřina Machanová

80 let Věra Dušková
Jitka Klímová

NARODILI SE

Alex Lejcht Michaela Sodomová Maya Lánská

ROZLOUČILI JSME SE

Skládka roš� za kulturním domem je otevřena od září každou sobotu od 9:00 do 18:00 hodin.
Skládka roš� slouží pouze občanům žijícím v obci nebo majitelům nemovitos� v obci.

SKLÁDKA
ROŠTÍ


